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Aanwezigheden 

 
NAAM STEMRECHT AANWEZIG/AFWEZIG VERONTSCHULDIGD 

Alain Top Nee AANWEZIG  

André Vanassche Nee AFWEZIG  

Brecht Vandeburie Ja AFWEZIG  

Cedric Van Den Bussche Nee AFWEZIG  

David Vandekerckhove Nee AANWEZIG  

Dominique Windels Nee AANWEZIG  

Elke Vlaeminck Nee AFWEZIG  

Filip Lainez Ja AANWEZIG  

Fleur De Buck Nee AFWEZIG  

Francis Pattyn Nee AFWEZIG  

Gwenny Meyfroid Nee AFWEZIG  

Heidi Sohier Ja AANWEZIG  

Inge Bossuyt Ja AANWEZIG  

Kathleen Duchi Nee AANWEZIG  

Koen Opsomer Ja AANWEZIG  

Lise-Marie Platteau Nee AANWEZIG  

Louis Byttebier Nee AFWEZIG  

Lynn Callewaert Nee AFWEZIG  

Melissa Depraetere Ja AANWEZIG  

Nancy Debeerst Ja AANWEZIG  

Patrick Claerhout Ja AANWEZIG  

Rik Vandenabeele Nee AFWEZIG  

Rita Beyaert Nee AANWEZIG  

Rosanne Mestdagh Ja AANWEZIG  

Thomas Guillemyn Ja AANWEZIG  

Tijs Naert Nee AFWEZIG  

Willy Vandemeulebroucke Ja AANWEZIG  

Wout Patyn Nee AANWEZIG  

Wouter Bouckaert Ja AANWEZIG  

 

 

Agenda:  

 

1. Goedkeuren verslag vorige zitting 

Geen opmerkingen 

2. Meerjarenplanwijziging juni 2021 

Uiteenzetting door Stefan Himpens 

Patrick Claerhout: Tijdens de raadscommissie onderwijs van vorige week werd aangegeven dat er 

minder inschrijvingen zijn voor het kunstonderwijs (AHA/HAP). Bijgevolg zijn er ook minder lesuren 

en leerkrachten. Zal de stad hiervoor extra middelen moeten voorzien en zitten deze reeds in deze 

meerjarenplan aanpassing vervat?  



Carlo Daelman: Er zijn éénmalig en voor één schooljaar extra uren voorzien die door de stad zullen 

worden gefinancierd. Deze kosten zullen in de volgende aanpassing worden meegenomen. Eventueel 

komen er middelen van de Vlaamse Overheid waardoor de stad toch niet zou moeten tussenkomen. 

Patrick Claerhout: er worden ieder jaar investeringen doorgeschoven naar volgende jaren waardoor 

we dan minder leningen moeten opnemen dan voorzien. Hierdoor zijn de resultaten dan steeds 

positiever dan aanvankelijk gebudgetteerd. Moeten we als stad niet nog meer investeringen 

voorzien?  

Stefan Himpens: als bestuur wil je vooruitziend zijn en reeds kredieten vastleggen om te kunnen 

starten aan projecten. Daarom worden ze dan ook soms wat te vroeg voorzien in de legislatuur. Het 

zou vervelend zijn mochten we dit niet voorzien en dan steeds een meerjarenplan aanpassing moeten 

doen aan het begin van een project. We zijn tevens met veel projecten bezig en met de huidige 

personeelsbezetting kunnen we maar een bepaald niveau van investeringen aan.  

Patrick Claerhout: soms gaan we in een bepaald jaar besparen om financieel een evenwicht te 

bekomen en blijkt dit achteraf dan niet nodig te zijn omdat investeringen niet konden worden 

uitgevoerd. Het is positief dat projecten van bv 2024 nu naar voor worden geschoven (naar 2021) 

maar dit kan volgens mij nog meer worden gedaan.  

Stefan Himpens: Men moet de projecten natuurlijk wel kunnen uitvoeren en investeringsprojecten 

worden ook steeds complexer omdat er steeds meer verschillende partijen betrokken zijn (bv 

Leiewerken, Harelbeke Zuid …). 

3. Varia 

- Geen variapunten. 

De zitting wordt afgesloten. 

 

 

De verslaggever 

Filip Hellyn 

 

 


